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Vprašanja in pobude 11. seje OSOR, z dne 24. 3. 2016 
 
 
 
VPRAŠANJA 
 
Mag. Bojana Muršič: 

- Ali se bo ponovno vzpostavilo čiščenje naših kulturnih domov? 

Odgovor pripravili: Tanja Kocjan in Marija Banfič 
   Javno dostopne površine Kulturnega doma Ruše še naprej čisti RO. V letu 2015 smo odprli novo 

knjižnico v Rušah z 286 m
2
 površine, ki je večja, kot je bila stara knjižnica in jo RO prav tako dnevno 

čisti. Kulturni dom Bistrica ob Dravi je bil čiščen 2x tedensko zjutraj. Sedaj se tudi čisti 2x tedensko 
zjutraj, in sicer sanitarije, hodniki in knjižnica. Ostale prostore čisti po pogodbi o najemu hišniškega 
stanovanja, najemnik, tako kot to počne najemnik po pogodbi npr. v Domu krajanov na Bezeni. RO 
preverja čiščenje v kulturnem domu in bo 1x mesečno izvedel zahtevna čiščenja (npr. lestence, 
okna). Društva, kot uporabniki prostorov, so z občino sklenila pogodbo, s katero so se zavezala, da 
bodo v prostorih vzdrževala red in čistočo ter prostore, ki jih imajo v uporabi, čistila sama. Ob tem 
poudarjamo, da vse stroške prostorov, ki jih uporabljajo društva, krije občina. Občina društvom 
namenja tudi sredstva za delovanje.  

 
 
POBUDE 
 
Drago Bolčina: 

- strelišče pri Dravi je zelo moteče za sosede na selniški strani Drave. Le-ti protestirajo zaradi 
zvočnega onesnaženja. Želi pisno informacijo o strelišču ( obratovalni čas, upravitelj, itd.). 

Odgovor je pripravila: mag. Karin Jurše 
Podžupan in direktorica OU sta že v februarju opravila razgovor z lastnikom gramoznice g. 
Bračkom zaradi pripombe podjetja Geberit. Na osnovi dokumentov, ki so jih predložili člani 
strelskega društva, je bilo ugotovljeno, da je zadevo preiskal pristojni inšpektor in ugotovil, da ni 
zaznanih nepravilnosti pri delovanju oz. uporabi prostora gramoznice. Zadnja informacija lastnika 
gramoznice je, da z društvom ni podaljšal pogodbe za izvajanje vadbe v prihodnje. 

 

- daje pobudo za ureditev nadstreška na avtobusni postaji pri mesariji v Rušah. 

Odgovor sta pripravila: mag. Saša Ajd in Barbara Ferlic  
Občinska uprava bo možnost postavitve nadstreška preverila z občinsko arhitektko, Marušo Zorec 
in Zavodom za varstvo kulturne dediščine Slovenije, OE Maribor, saj se avtobusno postajališče 
nahaja v območju naselbinskega spomenika, trškega jedra Ruš. 

 
 
Mag. Bojana Muršič: 

- daje pobudo za ureditev poti po Zadravju. 

Odgovor je pripravila: Barbara Ferlic  
Možnost vzpostavitve dela poti po Zadravju se proučuje v okviru strokovnih podlag za športne in 
rekreacijske površine ob Dravi (Športni park Ruše, Izhodišča in usmeritve za načrtovanje, 
Strokovne podlage), ki jih po pogodbi z Občino Ruše pripravlja Tanja Simonič Korošak s.p.. 
Strokovne podlage so še v pripravi, pred zaključkom bodo ponovno predstavljene zainteresirani 
javnosti. Vzpostavitev poti v celotni dolžini je odvisna od dogovora z lastniki parcel in od poteka 
sanacije obsežnejših izkopov v Bezeni, s katerimi je bila nekdanja pešpot prekinjena. 

 
- cesta proti Alchromu je od odprtja tovarne Geberit bistveno bolj obremenjena. Veliko ljudi se 

vozi po tej cesti zgodaj zjutraj, pa tudi ponoči. Cestna vidljivost je zelo slaba. Ob cesti ni 
cestnih odsevnikov, prav tako ni označena sredina cestišča. V znak varnosti kolesarjev, 
pešcev in tudi voznikov predlaga postavitev cestnih odsevnikov ali pa kakšno drugo varnost. 

Odgovor je pripravil: mag. Saša Ajd 
Svet za preventivo in varstvo v cestnem prometu Občine Ruše bomo pozvali, da se opredeli do 
vaše pobude. 

 

- Zahvaljuje se za pristriženje cipres na pokopališču. 
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Lovro Bačun:  

- glede ureditve informiranja svetnikov (občina – svetniki) predlaga, da se vabila in gradiva za 
seje OSOR in delovnih teles OSOR pošiljajo po elektronski pošti in v pisni obliki po pošti, ter 
da se vpiše v Poslovnik Občinskega sveta občine Ruše. 

Odgovor je pripravila: Olga Malec  
Na pobudo Lovra Bačuna smo v skladu z 21. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Ruše 
vse občinske svetnike po elektronski pošti prosili, da nam pisno sporočijo, v kakšni obliki želijo 
prejemati vabilo in gradivo za seje OSOR. Odgovore smo prejeli od vseh osemnajstih svetnikov. 
Večina jih je odgovorila, da želijo prejemati gradivo v pisni in elektronski obliki. Trije svetniki želijo 
prejemati pošto le v elektronski obliki, dva svetnika pa le v pisni obliki. Predlog nekaterih je, da bi 
prejemali v elektronski obliki, pod pogojem, da je na seji omogočen priklop na električno omrežje, 
da je zagotovljen  dostop do Wi-fi.  Predlog je tudi, da se vabilo pošlje v pisni in elektronski obliki, 
gradivo pa le elektronsko. 

 

- uredijo naj se športne površine na Smolniku. 

Odgovor je pripravila: Barbara Ferlic 
Nekdanje igrišče ob Jeklu, ki se sicer nahaja v naselju Ruše, so pa nanj gravitirali tudi prebivalci 
Smolnika, je v lasti podjetja Ecom Ruše d.o.o., ki po informacijah, s katerimi razpolagamo v 
občinski upravi, na omenjeni površini načrtuje parkirne prostore za zaposlene.  
Možnosti za ureditev športnih površin na občinskih zemljiščih v nižinskem delu Smolnika so 
precej omejene, zato predlagamo, da se v pregled možnih lokacij vključijo predstavniki športnega 
društva in krajevnega odbora, predvsem zavoljo informacij o morebitnih primernih površinah 
drugih lastnikov, ki bi jih bili ti pripravljeni oddati v najem po sprejemljivih cenah. 

 

- pripravi naj se Pravilnik za sofinanciranja športa v Občini Ruše z namenom, da se omogoči 
brezplačna vadba za vse osnovnošolske otroke, da se vsaj enkrat tedensko udeležijo ene 
športne dejavnosti ali več (pripravljen je delati na tem področju). 

Odgovor je pripravila: Marjana Blažke 
Občinska uprava bo pristopila k izdelavi novega pravilnika za sofinanciranje športa. Tudi pobude 
drugih akterjev gredo v smeri večjega deleža namenjenega rekreaciji in možnosti brezplačne 
vadbe čim večjega števila občanov. To bomo v največji možni meri upoštevali že v letošnjem 
razpisu. Vodstvo občine takšne pobude podpira, zato bodo upoštevane pri pripravi izhodišč za 
nov pravilnik. 

 

- Občina naj sodeluje pri pripravi Strategije razvoja športa v Občini Ruše. 

Odgovor je pripravila: mag. Karin Jurše in Marjana Blažke 
Občinska uprava je leta 2014 pripravila strategijo športa, ki je bila posredovana vsem društvom  in 
ŠZR. V januarju so društva in ŠZR prejela strategijo, ki jo je napisal g. Ajd. V zvezi s strategijo še 
nismo prejeli stališč ŠZR in društev, ki so strategijo prejela v obravnavo. Pričakujemo, da bo 
športna sfera pripravila odziv na sedanje besedilo, saj v letu 2014 takšne strategije niso podprli. 

 

- uredijo naj se lastniška razmerja pri Športni dvorani Ruše. 

Odgovor je pripravila: mag. Karin Jurše  
Lastništvo športne dvorane Ruše je urejeno, saj so lastniki in njihovi deleži znani: 36 % delež 
občine, 16 % delež države in 48 % delež Športnega društva Ruše. Urediti pa je potrebno 
financiranje tekočega vzdrževanja dvorane, ki ga sedaj v celoti pokriva občina, in sicer v višini ca 
55.000 EUR. Pri tem opozarjamo, da so prihodki od tržne dejavnosti – najema dvorane – v celoti 
prihodek ŠDR. V zvezi s tem smo s predsednikom društva že imeli razgovor, kjer je bilo 
povedano, da razmišljajo o predaji svojega deleža lastništva. Do danes še nismo prejeli nobenih 
zavezujočih pisnih odgovorov. S strani ministrstva smo prejeli odgovor, da je razumljivo, da vsi 
lastniki v deležih sofinancirajo investicije in investicijsko vzdrževanje. Tekoče vzdrževanje mora 
biti pokrito skozi ekonomsko ceno, ki jo na osnovi stroškov določijo lastniki in jo pokrivajo tisti, ki 
dvorano uporabljajo. Društvu in ministrstvu bomo predlagali sestanek za dogovor o izračunu 
ekonomke cene dvorane, saj je sedaj predlagana cena, ki jo je izračunalo ŠDR različna za 
srednjo šolo in občino. Ob tem pa ni znana cena za druge najemnike. 
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- uredi naj se delovanje in financiranje CICI delavnic. 

Odgovor je pripravila: mag. Karin Jurše 
Zakonita rešitev financiranja DPM je bila že predlagana, in sicer javni razpis. Kot je bilo razumeti 
izvajanje svetnikov in svetnic, ki so nasprotovali sprejetju proračuna na februarski seji OSOR, so 
med drugim nasprotovali sprejetju proračuna tudi zaradi zmanjšanja sredstev za neposredno 
financiranje DPM. Ob tem poudarjamo, da je društvo oseba zasebnega prava, zato je delovanje 
in poslovanje društva stvar članov društva. Svetniki bodo lahko svoje (ne)strinjanje z 
neposrednim financiranjem društva izrazili pri odločanju o sklepu za neposredno financiranje 
DPM, ki bo pripravljen za naslednjo sejo OSOR.  

 

- organizira naj se delovni sestanek vseh svetnikov, vodstva občine in Cezam-a o prihodnosti 
Javnega zavoda CEZAM. 

Pobuda je bila sprejeta. Na to temo so svetniki med drugim že razpravljali na sestanku v 
ponedeljek, 4. 4. 2016. 

 
 
Jernej Ajd: 

- predlaga, da se pristopi k nadaljevanju izdelave dokumenta Strategija razvoja športa. Športna 
sfera je že posredovala nekatere predloge na obstoječi osnutek dokumenta, ki vključuje tudi 
vsebinske zasnove, ki so bile narejene na delavnici Športnega parka. Meni, da če to dvoje 
združimo, lahko dobimo nek dober dokument.  

Odgovor je podan pri pobudi Lovra Bačuna. Ob tem poudarjamo, da občina s strani ŠZR ni 
prejele nobenih predlogov na obstoječi dokument. 

 
 

Andreja Markač Hleb: 

- kot je predhodno že dogovorjeno s podžupanom Mihaelom Osetom predlaga, da se svetniki 
dobivajo na sestanku enkrat mesečno. 

Pobuda je bila sprejeta. Prvi sestanek je že bil 4. 4. 2016. 


